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    Protokół   Nr  XXIII/2005 
 z posiedzenia  XXIII Sesji Rady Gminy w Mieścisku odbytej w dniu 6.10.2005r 
w  godz.  Od  12.00  do  16.00. 
  
 
 
Adn.1 
XXIII Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy  
-Pan Janusz Górski , który na wstępie powitał radnych Rady Gminy i zaproszonych gości:  
Wójta Gminy –Pana Andrzeja Banaszyńskiego, pracowników Gminy, radnych powiatowych, 
dyrektorów szkół, sołtysów i mieszkańców obecnych na sesji. 
 
Adn.2  
Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy na dzisiejszej sesji 
obecni są wszyscy, co stanowi quorum, w związku z tym Rada jest prawomocna do 
prowadzenia obrad i podejmowania uchwał 
(Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu ) 
 
Adn.3  
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad jaki radni otrzymali z zaproszeniem na sesję. 
Do przedstawionego porządku obrad Wójt Gminy zgłosił wniosek o wprowadzenie uchwały 
w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej w drodze bezprzetargowej najemcy lokalu we 
wsi Miłosławice 
Poprosił również o zmianę kolejności w podejmowaniu uchwał, a mianowicie uchwałę w 
sprawie zmian w budżecie oraz wyboru banku do obsługi bankowej Budżetu Gminy 
Mieścisko umieścić jako pierwsze  z   uwagi na wyjazd do Poznania. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych,  czy  chcą ,aby projekt uchwały wprowadzić do 
porządku obrad dzisiejszej sesji oraz zmienić kolejność podejmowanych uchwał. 
Radni w głosowaniu przy 15 głosach „za” zdecydowali o zmianach wprowadzonych do 
porządku obrad sesji. 
Wobec powyższego porządek obrad XXIII Sesji Rady Gminy po zmianach przedstawia się 
następująco: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku obrad XXIII sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia 

zmian. 
4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzednie sesji. 
5. Interpelacje  i zapytania radnych. 
6. Zapytania sołtysów. 
7. Odpowiedzi na interpelacje   i zapytania radnych. 
8. Informacje z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
9. Informacja z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
10. Informacja z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
11. Informacja z przebiegu wykonania Budżetu Gminy Mieścisko za I półrocze 2005r. 
12. Dyskusja. 
13. Podjęcie uchwał: 

13.1. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2005r. 
13.2. w sprawie wyboru banku do obsługi bankowej Budżetu Gminy Mieścisko 
13.3. w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
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zastępstw, przyznawania nagród i innych swiadczeń wynikających ze stosunku 
pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 
Gminę Mieścisko 

13.4. w sprawie „Programu współpracy gminy Mieścisko z organizacjami zajmującymi 
się działalnością pożytku publicznego na rok 2006” 

13.5. w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej rolnej we wsi Kłodzin  
13.6. w sprawie zbycia lokali mieszkalnych we wsi Kłodzin  
13.7. w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej w Popowie Kościelnym od Agencji 

Nieruchomości Rolnych w Poznaniu  
13.8. w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowekj  

użytkownikowi wieczystemu w Popowie Kościelnym  
13.9. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych  
13.10 w sprawie zaopiniowania wniosków o przyjęcie do planu wydatków Funduszu 
Ochrony  Gruntów  Rolnych  na  2006r.    .  
13.11 w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej w drodze bezprzetargowej  najemcy 
lokalu we wsi Miłosławice 

14. Wolne głosy i wnioski. 
15. Zakończenie. 
 
  
Adn.4  
Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie protokołu z ostatniej sesji bez odczytania 
proponując jego przegłosowanie. Radni w głosowaniu jednogłosnie zdecydowali o przyjęciu 
protokołu z ostatniej sesji bez odczytania. 
 
Adn.5 
Interpelacje  i zapytania radnych:  
radny Rodzewicz  
-sprawa chodnika w kierunku ul. Ruda- usunięcie słupów oświetlenia, 
-problem ukośnego chodnika przy posesji P.P Majewskich, 
-Remont ogrzewania w przedszkolu- sprawa odpowietrzenia , 
-sprawa zanieczyszczenia rzeki Wełny . 
radny Graczyk  
-drogi powiatowe – od Wieli do Mieściska nie jest zebrana pobocze (czy to będzie wykonane 
w tym roku ?)  
-usunięcie krzaków przy drodze Gołaszewo- Janowiec, 
radny Kuryłowicz  
-sprawa wymiany żarówek oświetlenia ulicznego  
-oczyszczenie kanału kłodzińskiego 
radny Witucki  
-zwrócenie się z prośbą do PKS o ustawienie znaku „przystanek na żądanie”na skrzyżowaniu 
drogi przy krzyżówce na Sarbię, 
-sprawa założenia dwóch lamp i położenia płytek chodnikowych z funduszu Rady Sołeckiej 
w Podlesiu Kościelnym. 
Czy jest to możliwe do realizacji jeszcze w tym roku? 
radna Kapczyńska  
-kto pokryje koszty naprawy elewacji budynków przy ul.Gnieżnieńskiej z uwagi na trwające  
prace związane z przyłączeniem do prądu?  
radny Rojewski 
-sprawa remontu drogi przez Żabiczyn-Huby, 
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-naprawa chodników przez Żabiczyn, 
-ustawienie zadaszenia przy przystanku autobusowym, na skrzyżowaniu w kierunku na 
Wągrowiec. 
 
Adn.6 
Zapytania sołtysów  
Sołtys Tańska – Zbietka 
-sprawa oświetlenia ulicznego we wsi Żbietka –(lampy raz się zapalają, raz gasną ), 
-wyremontowanie drogi asfaltem kruszonym,  
-wykonanie ogrodzenia wokół klubu , 
Sołtys Burzyński – Nieświastowice 
-założenie dodatkowych lamp oświetleniowych w Nieświastowicach, 
-sprawa niedoinformowania mieszkańców o obwodach głosowania podczas wyborów do 
Sejmu i Senatu oraz Prezydenta RP, 
 -wykonanie drogi z Budziejewa w kierunku Janowca , 
Sołtys Witucki 
Podziękował Radzie Gminy za sfinansowanie podejścia do kościoła w Sarbii, Brygadzie 
Robót Komunalnych za wykonanie tego podejścia, Wójtowi Gminy za zaangażowanie się w 
przygotowanie całej uroczystości 100-lecia kościoła oraz położenie 250metrów dywanika 
asfaltowego. 
 
Odpowiedzi na zapytania Sołtysów : 
-oświetlenie w Zbietce- będzie to uzgodnione z Energetyką, prawdopodobnie położony 
zostanie kabel, tak jak na ulicy Gnieźnieńskiej i Parkowej  
-wyremontowanie drogi w Zbietce – równiarka będzie w przyszłym tygodniu, śpieszymy się z 
ukończeniem prac na ulicy Gnieźnieńskiej w Mieścisku, 
-ogrodzenie wokół Klubu w Zbietce- będzie zależało od pogody, pilniejsze są inne sprawy do 
skończenia, chyba nie będzie to do zrobienia w tym roku. 
-sprawa oświetlenia w Nieświastowicach – w drugiej połowie października zrobiony zostanie 
przegląd wszystkich lamp, do jednej lampy nie będziemy sprowadzać kosza, 
-sprawa wywieszenia obwieszczeń o obwodach głosowania-informacje o obwodach 
głosowania były wywieszone, może ktoś je zdjął, a jeżeli chodzi o transport to trzeba zgłosić 
wcześniej, jeżeli istnieje taka konieczność, 
-droga Budziejewko-Janowiec- równiarka będzie w przyszłym tygodniu. 
 
Adn.7 
Odpowiedzi na interpelacje  i zapytania radnych. 
-chodnik na ul. Ruda- tablica będzie przestawiona, musi to zrobić powiat, słupy 
oświetleniowe nie stanowią zagrożenia- nie będą usuwane, 
-chodnik przy posesji P.P. Majewskich – spadek musi być zachowany, sprawdzimy to. Nie 
sądzę, żeby był większy spad niż u Pana  Finke,. 
-sprawa odpowietrzników w przedszkolu – sprawdzimy to, ale na razie wymienimy okna, 
chcemy to zabezpieczyć – na dzień dzisiejszy nie stać nas na to, 
-w sprawie zebrania poboczy w Gorzewie – przetarg został opłacony tylko na ten odcinek 
asfaltu, jest pewien limit do końca roku, później będzie to zrobione,l  
–wycięcie krzaków – będzie to wycięte jeżeli pogoda  pozwoli, jest ważna tam kwestia 
udrożnienia drogi, 
-odnośnie lamp w Jaroszewie – będzie przegląd,  
-kanał kłodziński – obecnie jest koszony,  
-przystanek „na żądanie” w Sarbii – wystąpimy  z  pismem  do  PKS, 
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-położenie płytek chodnikowych – w tym roku nie zostanie zrobione, jest to w planie w roku 
przyszłym,  
-naprawa elewacji budynków – będzie to w naszej gestii, na razie położymy piankę, później 
zostanie wygładzone, 
-odnośnie zanieczyszczenia rzeki Wełny – nie można podważać opinii Wojewódzkich 
Inspektorów Ochrony Środowiska – stwierdzili że jest to zakwit, 
-droga przez Żabiczyn-Huby – w tej chwili jest za sucho, później pójdzie równiarka, 
-odnośnie chodników przez Zabiczyn – w tej kwestii dogadamy się ze Starostą Powiatowym, 
-ustawienie zadaszenia przystanku w Żabiczynie – postawimy taką wiatę, wstępnie musi to 
być uzgodnione ze Starostą i dyrektorem Zarządu Dróg ; położymy jeszcze płytki, 
 
Adn.8 
Wójt Gminy przedstawił informację z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 
Zapoznał również zebranych z następującymi informacjami: 
1) rozliczeniem XXVII Targów Michałowskich i Gminnych Dożynek w dniu 4.09.2005.  
2) realizację przez Gminę świadczeń z zakresu pomocy materialnej o charakterze  socjalnym 

dla uczniów za rok szkolny 2004/2005, 
3) realizację świadczeń rodzinnych na nowy okres zasiłkowy IX2005-VIII2006, 
4) wykazem sponsorów XXVIII Targów Michałowskich i Gminnych Dożynek 2005, 
5) wykazem środków przekazanych przez zaprzyjaźnione gminy z Holandii i Niemiec na 

100-lecie pobudowania kościoła w Sarbii oraz na Targii Michałowskie i Dożynki 
6) pomocą udzieloną z PKPS w Mieścisku w ramach programu „Dostarczanie żywności dla 

najuboższej ludności Unii Europejskiej”.  
 
Adn.9 
Przewodniczący Rady Gminy zapoznał wszystkich obecnych z informacją o swojej 
działalności w okresie międzysesyjnym. Zapoznał również z pismem Wojewody o złożonych 
oświadczeniach majątkowych swojego i Wójta Gminy, w których nie stwierdzono żadnych 
nieprawidłowości. 
Natomiast jeżeli chodzi o złożone oświadczenia przez radnych to 13 radnych  złożyło takie 
oświadczenia, jeden radny nie złożył go na stosownym druku i w związku z tym nie 
otrzymuje diety. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował o zmianach jakie zostały poczynione 
na cmentarzu parafialnym. Został on uporządkowany, zmienił zupełnie swój wygląd, 
przeprowadzono na nim szeroki zakres prac. 
Podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do tego,  sponsorom, mieszkańcom  gminy,  
którzy  zorganizowali zbiórkę  funduszy  na  ten  szczytny  cel. 
 
 
Adn.13  
Podjęcie uchwał 
13.1. 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2005r.  
Projekt w/w uchwały przedstawił Wójt Gminy – Pan Andrzej Banaszyński. 
Szczegółowo uchwałę omówiła wcześniej na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy 
Skarbnik Gminy – Pani Teresa Samarzewska. 
Wójt Gminy wniósł do w/w uchwały autopoprawkę w której uwzględniono kwotę12 tyś. zł. 
na podnośnik hydrauliczny SH 24 do Powiatowej Straży Pożarnej w Wągrowcu oraz wydatki 
związane z awarią serwera w Referacie Finansowym – 10 tyś. zł. na wykonanie konserwacji 
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sieci komputerowej. W związku z tym, iż nie było zapytań do przedstawionego projektu 
uchwały Przewodniczący Rady odczytał ją i poddał pod głosowanie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych wobec czego została ona przyjęta jednogłośnie. 
13.2  
w sprawie wyboru banku do obsługi bankowej Budżetu Gminy Mieścisko.. 
Wójt Gminy również przedstawił w/w uchwałę. Wcześniej szczegółowo omówiono ją na 
wspólnym posiedzeniu komisji. Zapytań nie było, wobec czego po przeczytaniu przez 
Przewodniczącego Rady przystąpiono do głosowania. Za uchwałą głosowało 14 radnych , 
jedna   osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Adn.10 
Przewodniczący poszczególnych komisji Rady Gminy przedstawili informacje z pracy w 
okresie międzysesyjnym. Przedstawiając swoją informację Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej – Pan Kazimierz Staroń zakomunikował, iż na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w 
dniu 30.08.2005r. omówiono plan rzeczowo-finansowy Brygady Robót Komunalnych przy 
Urzędzie Gminy za rok 2004 w porównaniu z okresem od stycznia do czerwca 2005r.  
Na posiedzeniu tym omówiono jakie prace BRK wykonała do czerwca 2005r. a jakie jaszcze 
są zaplanowane do końca roku. 
Przedstawiono stan finansowy BRK, jakie ma zobowiązania i należności. Wyniki wskazują na 
poprawę sytuacji w BRK. 
Podkreślono, że należy przede wszystkim  regulować płatności do ZUS, fakturować wszystkie 
prace na bieżąco oraz w terminie płacić należności. 
 
Adn.11   
Informacje z przebiegu wykonania budżetu przedstawił Wójt Gminy. 
Do przedstawionej w/w informacji zapytań nie odnotowano.  
Radny Zarządu Powiatu – Pan Tadeusz Synoradzki zaapelował przede wszystkim, aby 
głosować za przyjęciem uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
Podkreślił, że bardzo dużo dzieje się w Mieścisku: nowe ulice i chodniki, wszystko z 
korzyścią dla mieszkańców. 
Radny Pan Piotr Graczyk zwrócił się z zapytaniem do radnego powiatowego Pana Tadeusza 
Synoradzkiego w sprawie zabezpieczenia poboczy jeżeli chodzi o wjazd i wyjazd z firmy 
KOUDIJS na ul. Pocztowej. Jest to problem ze względu na jeżdżące tam duże samochody np. 
TIR-y. 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, który stwierdził, że większych zatorów tam nie ma, 
wszystko zależy od zachowania się kierowców. Szkoda wydawać pieniądze na barierki czy 
słupki.  
Wójt Gminy w tym momencie zakończył swój udział w posiedzeniu sesji ze względu na 
wyjazd służbowy do Poznania. 
Następnie w kwestii wyjaśnienia głos zabrał radny Aleksander Raysner, który ustosunkował 
się do tego, że nie złożył oświadczenia majątkowego na odpowiednim druku. Jest to pewien 
rodzaju protest z jego strony bowiem oświadczenia majątkowe radnych są upublicznione, 
natomiast oświadczenia majątkowe wyżej postawionych osób tj. posłów, senatorów są tajne i 
nie ma do nich wglądu.  
Radny Raysner krytykował również prasę lokalną za niewłaściwe artykuły  w tej sprawie. 
Po wystąpieniu radnego Raysnera Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.  
Po przerwie wznowiono obrady XXIII Sesji Rady Gminy.  
Przewodniczący Rady powitał zaproszonych gości: Komendanta Powiatowego Policji w 
Wągrowcu Zygmunta Piaskowskiego oraz Komendanta Komisariatu Policji dla Gminy Skoki 
i Mieścisko Jacka Matysiaka, który rozpoczął swoją działalność z dniem 1.10.2005r. 
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Komendant Powiatowy Policji zaprezentował swojego nowego podwładnego. 
Następnie Komendant Matysiak przedstawił strukturę organizacyjną pracy nowego 
Komisariatu. Stan etatowy to 15 policjantów i 1 etat cywilny. W skład struktury 
organizacyjnej będą wchodzić trzy zespoły  : rewir dzielnicowych, zespół kryminalny i 
patrolowo-interwencyjny. Rewir dzielnicowych składa się z dwóch zespołów po trzech  
dzielnicowych każdy. Trzech policjantów będzie na gminę Mieścisko. Główną siedzibą 
Komisariatu będą Skoki, w tej chwili prowadzony jest remont  finansowany przez samorząd 
w Skokach. Poinformował również, że Gmina Mieścisko zakupiła dla potrzeb Policji trzy 
telefony komórkowe. Numery telefoniczne w najbliższym czasie będą udostępnione 
mieszkańcom.  
W swojej wypowiedzi podkreślił, że liczy na dobrą współpracę z samorządami dla dobra 
mieszkańców gminy Skoki i Mieścisko. Przewodniczący rady Gminy podziękował za udział 
zaproszonym gościom i przystąpiono do kontynuacji w podejmowaniu uchwał.  
13.3  
 Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego, wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw, przyznawania  nagród  i  innych  świadczeń wynikających ze stosunku pracy 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 
Mieścisko.  
 
Projekt w/w uchwały przedstawił Inspektor ds. Oświaty, Kultury Fizycznej i Turystyki Pan 
Piotr Babiaczyk.  
Szczegółowe zmiany omawiane były wcześniej na wspólnym posiedzeniu komisji. 
Następnie zadawano pytania  do  projektu  w/w  uchwały. 
 
radny Rodzewicz 
-czy uzgodniono regulamin ze związkami zawodowymi?  
Pan Babiaczyk poinformował, że zwązki  zawodowe  zaakceptowały  w/w  regulamin.  
radny  Staroń  
- czy  wymienione  2%  dodatku  motywacyjnego  mieści  się  w  ramach  subwencji ? 
Pan Babiaczyk odpowiedział, że nie jest to w ramach subwencji, dodatki motywacyjne musi 
zabezpieczyć Gmina ze swoich środków. 
radny Rojewski 
-ile godzin tygodniowo pracuje nauczyciel?  
-co to są dodatkowe zajęcia nauczycieli?  
-czy działa SKS i kółka zainteresowań? Jeżeli są i działają to tylko dla dzieci z Mieściska. 
Czy dzieci spoza Mieściska można byłoby dowozić raz w tygodniu na dodatkowe zajęcia? 
-ile zarabiają nauczyciele?  
Odpowiadając radnemu Panu Rojewskiemu Pan Babiaczyk poinformował, że według prawa 
nauczyciel pracuje 40 godzin, ale jeżeli chodzi o nauczanie to w zależnosci ile ma 
przyznanych godzin od dyrektora, ale minimum wynosi 18 godzin dla nauczyciela 
przedmiotu, 26 godzin dla nauczycieli świetlicy i 30 godzin dla biblioteki. 
Dodatkowe zajęcia nauczycieli to organizowanie swojej klasie w soboty wyjazdy, biwaki. 
Poza godzinami nauki - poprawianie zadań domowych uczniów. 
Jeżeli chodzi o SKS i kółka zainteresowań to działają w Mieścisku, natomiast są dwa 
powody, które uniemożliwiają dowóz dzieci spoza Mieścisko. Kierowcy pracują od 7.30 i 
muszą skończyć pracę o 15.30 , a druga sprawa to paliwo, na które musiałyby być środki w 
budżecie.  
W sprawie wynagrodzenia nauczycieli odpowiedzi udzielił dyr.  Szkoły Podstawowej w 
Mieścisku Pan Jan Wojtyszyn. Poinformował, że stażysta rozpoczynający pracę otrzymuje ok. 
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800 zł. netto nauczyciel mianowany ok. 1200 zł. netto, nauczyciel dyplomowany ok.1700 zł 
brutto. 
Po wyczerpaniu pytań Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za przyjęciem uchwały 
głosowało  15 radnych ,  wobec  czego  uchwałę  podjęto  jednogłośnie. 
13.4 
Kolejna uchwała to w sprawie „Programu Współpracy Gminy Mieścisko z 
organizacjami zajmującymi się działalnością pożytku publicznego na rok2006.” 
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – Pani Alicja Kędracka. 
Pytań do w/w uchwały nie było. 
Przewodniczący Rady odczytał uchwałę, po czym przystąpiono do głosowania. Radni 
jednogłośnie przyjęli uchwałę. 
Dalsze uchwały przedstawił Inspektor ds. Zasobów Komunalnych Pan Aleksander Stanicki. 
13.5 
W sprawie zbycia nieruchomości gruntowej we wsi Kłodzin. 
13.6 
W sprawie zbycia lokali mieszkalnych we wsi Kłodzin. 
 
Uchwały szczegółowo omówione zostały na wspólnym posiedzeniu komisji. 
Radny Graczyk zadał pytanie w związku z uchwałą  w sprawie zbycia lokali mieszkalnych, 
czy lokale zamieszkałe przez lokatorów będą sprzedawane. 
Pan Stanicki odpowiedział, że jeżeli lokatorzy wyrażą taką wolę zakupu  to  tak  i nie trzeba 
będzie podejmować w związku z tym nowej uchwały.  
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady odczytał  tekst  w/w  uchwły. 
Radni jednogłośnie przyjęli obydwie uchwały. 
13.7 
W sprawie nabycia nieruchomości gruntowej w Popowie Kościelnym od Agencji 
Nieruchomości Rolnych w Poznaniu. 
Pytań nie odnotowano, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał uchwałę po czym 
przystąpiono do jej przegłosowania.  
Za uchwałą głosowali wszyscy radni. 
13.8 
W sprawie zbycia nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej użytkownikowi 
wieczystemu w Popowie Kościelnym. 
Radny Aleksander Raysner zadał pytanie dlaczego ta uchwała brzmi, że  jest w drodze 
bezprzetargowej,natomiast poprzednie nie miały określenia w drodze przetargowej. 
Radnemu Raysner odpowiedzi udzieliła Radca Prawny Pani Mirosława Nowakowska, która 
stwierdziła, że zasadą systemu o gospodarce nieruchomościami  i przepisów wykonawczych 
jest, że sprzedajemy i zbywamy wszystko w przetargu. Są wyjątki i kiedy, jest droga 
bezprzetargowa, o tym Rada Gminy jest informowana. 
 Jesteśmy zobowiązani zrobić przetarg, jeżeli nie dojdzie do skutku robimy drugi, a trzeciego 
już nie wyznaczamy, natomiast jest możliwość skorzystania z negocjacji. Każdorazowo 
musielibyśmy wracać do takiej możliwości zbycia. 
Po tym wyjaśnieniu Przewodniczący Rady odczytał uchwałę i podał pod głosowanie.  
Wszyscy radni byli za podjęciem uchwały. 
13.9 
W sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej w drodze przetargowej najemcy we wsi 
Miłosławice. 
W związku ze zmianą przepisów z roku 2004 zachodzi konieczność sprzedaży tej 
nieruchomości jako lokalu dla najemcy. Mieszka tam Pan Andrzejczak, który zwrócił się z 
wnioskiem o wykup lokalu. 
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Radny Raysner zadał pytanie jak długo w/w lokator miał zawartą umowę najmu.  
Pan Stanicki odpowiedział, że na czas nieokreślony. 
Przewodniczący Rady po doczytaniu uchwały poddał ją pod głosowanie.  
Wszyscy radni głosowali za przyjęciem w/w uchwały. 
 
 
13.10 
W sprawie zaopiniowania wniosków o przyjęcie do planu wydatków Fundusz Ochrony  
Gruntów Rolnych na 2006r.  
Uchwałę powyższą przedstawił Kierownik Referatu Infrastruktury Komunalnej Pan 
Mieczysław Bździak. 
Szczegółowo omówiono ją na wspólnym posiedzeniu.  
W związku z brakiem pytań przystąpiono do odczytania uchwały i jej przegłosowania. 
Wszyscy radni głosowali za przyjęciem uchwały. 
13.11 
W sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
 Uchwałę tę przedstawił również Pan Mieczysław Bździak.  
Poinformował, że chodzi tu o drogi powiatowe, które należy przekwalifikować na drogi 
gminne. Są to drogi: Miłosławice – Gołaszewo – Zakrzewo. 
Tutaj nastąpiły pewne wątpliwości, które po przedyskutowaniu zostały wyjaśnione. 
Nieświastowice – Jaroszewo II, Pląskowo – Michalcza, Sarbia – Łosiniec. Są to w większości 
drogi nieutwardzone, gruntowe o nawierzchni tłuczniowej. Należą do dróg powiatowych, ale 
nie spełniają w chwili obecnej wymogów  Unii  Europejskiej. 
Radny Raysner zadał pytanie co będzie później z utrzymaniem tych wszystkich dróg.  
Pan Bździak odpowiedział, że jest niebezpieczeństwo iż koszt eksploatacji będzie poniesiony, 
ale żeby rozpocząć polepszenie standardu tych dróg to na dzień dzisiejszy jest taka 
możliwość, sami z naszych środków nie będziemy w stanie nic zrobić. Będziemy natomiast 
współpracować w tym zakresie z Powiatem, którzy są przychylni do tych poczynań i środki 
również na ten cel przeznaczą. 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie.  
14 radnych  głosowało „za”, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Adn.14 
Wolne głosy i wnioski. 
radny Rodzewicz zwrócił się z zapytaniem,  czy gmina Mieścisko również egzekwuje 
refundację kosztów z tytułu uczęszczania do placówek oświatowych na terenie naszej gminy 
dzieci spoza gminy Mieścisko? 
Sekretarz Gminy poinformowała, że zmiana dotyczy ucznia zameldowanego w Kłodznie a 
uczęszczającego  do  przedszkola w  Jabłkowie  gmina Skoki. 
radny Graczyk zapytał o przejezdność drogi Mieścisko – Janowiec, która należy do powiatu i 
o którą należy się ciągle upominać, jeżeli chodzi o przejezdność. 
Radny powiatowy Pan Pluciński w odpowiedzi  podkreślił, że w ustawie o drogach mówi się, 
że utrzymanie i drożność drogi należy do właściciela, a więc w tym przypadku do 
Powiatowego Zarządu Dróg.  
Pan Bździak również stwierdził, że nie zawsze ta współpraca z Zarządem Dróg układa się 
dobrze. Będzie dalej ta sprawa z utrzymaniem w/w drogi prowadzona. 
radna Kapczyńska   prosiła sołtysów o rozpowszechnienie informacji o uruchomieniu kredytu 
na klęski żywiołowe.  
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radny Witucki nawiązał do sprawy z grudnia 2004 a mianowicie chodziło o rezygnację z 
funkcji II Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Aleksandra Raysnera i wybranie 
nowego. Do dnia dzisiejszego nic się w tej sprawie nie dzieje.  
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że w związku z tym, iż nie omówiono tego tematu na 
wspólnym posiedzeniu komisji i nie zaproponowano ewentualnych kandydatów na brakujący 
vacat, w związku z tym zwrócił się do radnych o przemyślenie kandydatur i wprowadzenie do 
porządku obrad na najbliższej sesji.  
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych o piśmie, które wpłynęło 
od Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami w sprawie sposobu wywiązywania się z ustawowo 
nałożonych obowiązków w tym zakresie. Poinformował, że Gmina ma podpisaną umowę z 
firmą VET AGRO SERWIS w sprawie wyłapywania i opieki nad bezdomnymi zwierzętami. 
Pani Sekretarz dodała, że ustawa nakłada na gminę opiekę nad zwierzętami i w związku z tym 
trzeba byłoby podjąć uchwałę w tym zakresie. 
 
Na tym posiedzenie XXIII sesji Rady Gminy zakończono. 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział wszystkim obecnym.  
      
        
Protokółowała             Przewodniczący 
 

 


